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شهردار تهران اعلام کرد: 

اجرای طرح جدید ترافیک در تابستان

موسوی لاری در نظارت ستادی شهرداری منطقه یک:

مدل ارزیابی مناطق کمی و بدون مقایسه با یکدیگرانجام می شود 

رئیس کمیته امداد امام)ره( مشکلات جامعه را برشمرد؛

ربا در بانک داری و اشرافی گری برخی مدیران

جشن ویژه دو هزار کودک کار و خیابان در برج میلاد برگزار شد

شهردار تهران اعلام کرد: طرح ترافیک جدید از 
تابستان سال آینده اجرا می شود.

اختتامیه  مراسم  حاشیه  در  حناچی  پیروز 
همایش »تهران، ۴ دهه معماری و طرح های شهری« 
این که در  به  اشاره  با  با حضور در جمع خبرنگاران 
زیادی  تلاش  دولت  از  شهرداری  مطالبات  خصوص 
در حال انجام است، گفت: خوشبختانه دولت نیز در 
این مورد گاردِ بازی دارد. سازمان حسابرسی نیز در 
دستگاه هایی که مطالبات شهرداری از دولت بیش از 
همه مربوط به آن هاست مستقر شده است؛ بخشی 
از این مطالبات احصاء شده و نمی توانیم بگوییم که 
در حوزه مطالبات و استفاده از ظرفیت فاینانس در 
توسعه حمل ونقل عمومی و آلودگی، حالت بن بست 

وجود دارد.
وی افزود: درمورد این موضوعات فضای خوبی 
به وجود آمده است و ان شاءالله با کمک دولت از این 

مرحله عبور می کنیم. 
شورای  به  نیز  را  ترافیک  طرح  گفت:  حناچی 
در  می کنیم؛  مصوب  آن جا  در  و  می بریم  ترافیک 
از وزارت کشور، پلیس  نمایندگانی  ترافیک،  شورای 
محیط زیست  حفاظت  سازمان  و  شهرداری  راهور، 
حضور دارند. ارزیابی تخصصی همکارانم درمورد طرح 
ترافیک در حال حاضر این است که در مقاطع کوتاه 
تاثیرگذار است، اما به شکل مستمر و در طولانی مدت 

بر روی آلودگی و ترافیک تاثیری ندارد.
ترافیک  طرح  در  کرد:  خاطرنشان  حناچی 
سال  تابستان  از  جدید  طرح  و  می شود  تجدیدنظر 

آینده به اجرا درخواهدآمد.
شهرها را بدون تعیین منابع روشن به 

مدیران سپردیم
»تهران،  همایش  اختتامیه  در  حناچی  پیروز 
چهار دهه معماری و طرح های شهری« نیز، به تجربه 

برنامه ریزی شهری در پایتخت اشاره کرد و گفت: در 
تهران بیش از پنج دهه برنامه ریزی را داریم؛ از طرح 
فرمانفرمائیان در سال ١٣۴٧ که چند دهه برای تهیه 
و اجرای آن وقت گذاشته شد، تا اقداماتی که اخیرا 

انجام شده است.
حناچی افزود: علی رغم تمام تلاش ها، علی رغم 
تمام  علی رغم  و  نبود  ای  اراده  که  دوره های  تمام 
مسیر  عمل  در  و  داشت  وجود  اراده  که  دوره هایی 
دیگری طی شد، حالا فرصتی است تا هر آن چه را که 
گذشته مورد بازبینی قرار دهیم. شاید یکی از دلایل 
نارضایتی این باشد که فرایندها را به طور کامل بررسی 
نکردیم و برای عوامل مخل و کمبود منابع، تمهیدات 

لازم را از پیش نیندیشیدیم.
در  و   ۵٠ دهه  از  کرد:  تصریح  تهران  شهردار 
آب  موارد  به  تنها  شهرسازی،  شورای عالی  مصوبات 
هیچ گاه  و  می شد  داده  نشان  و جمعیت حساسیت 

شورای عالی شهرسازی و معماری فرصت ریز شدن 
روی نتایج برنامه ها را نداشت. یا به عنوان مثال هیچ گاه 
توانیم  می  چگونه  بیاموزیم  تا  نکردیم  پیدا  فرصت 
طرف های مختلف پروژه ها را پای میز مذاکره بیاوریم؛ 

چرا که شاید سخت ترین بخش کار همین است.
طرح جدید برای پادگان ٠٧

انتقال پادگان ها  از موضوع  وی گفت: همواره 
صحبت می کنیم، اما ذینفعان دیگر این موضوع نیز 
قرار  توجه  مورد  باید  که  دارند  روشن  برنامه های 
مهم  و  نیست  بسته  آن ها  با  مذاکره  زبان  بگیرد؛ 
شود  تعریف  برد-برد  استراتژی  یک  که  است  این 

تا چنین مذاکره ای به نتیجه برسد.
شورای عالی  دبیرخانه  در  داد:  ادامه  حناچی 
شهرسازی پادگان ٠٧ را به نتیجه رساندیم و برایش 
تصویب  به  هم  که  کردیم  تعریف  جدیدی  طرح 
نیروهای مسلح رسید، و هم به تصویب شورای عالی 

شهرسازی.
وی عنوان کرد: در حوزه معماری شهری نیز 
و هم شهرداری ها  هم دولت، هم بخش خصوصی 
نقش عمده ای دارند. مهم این است که کیفیت را 
هدف و اصل قرار دهیم. در پروژه های ملی نیز هر 
کیفیت  به  دادیم،  قرار  هدف  را  کیفیت  که  جایی 
شهرداری ها  نقش  درمورد  کردیم.  پیدا  دست 
مسیر  مستمر،  به طور  که  بگوییم  نمی توانیم  هم 
تعریف شده داشتیم؛ دوره هایی که در آن ها نخبگان 
نیز که  و دوره هایی  بود  نتایج خوب  جذب شدند، 
نبود،  صورت مسأله  آن ها  در  کردن  فکر  اساسا 

طبیعتاً نتیجه خوبی را شاهد نبودیم.
تصریح  خود  ادامه سخنان  در  تهران  شهردار 
حوزه  در  مهم  موضوعات  از  دیگر  یکی  کرد: 
دهه  این چند  اگر  که  است  این  طرح های شهری 
یک  در  تنها  که  می بینیم  کنیم،  بررسی  دقیق  را 
توجه کردیم،  از یک پانصدم  مقیاس کمتر  به  دهه 
و در باقی دهه ها کیفیت از مقیاس یک دوهزارم به 

بعد تعریف شد.
نمی شد  دفاع مقدس  سال های  در  گفت:  وی 
انتظارات زیادی داشت، اما از اوایل دهه ٧٠ به بعد 
هم در شرایط عادی نبودیم؛ تاثیر مسایل اقتصادی 
شد  شروع  دورانی  وقتی  مخصوصا  بود،  زیاد  بسیار 
که  زمانی  شدیم؛  خارج  قانون  مدار  از  آن  در  که 
تصمیم گرفتیم شهرها را بدون تعیین منابع روشن 
به مدیران بسپاریم و از آن ها بخواهیم روی پای خود 
بایستند. با این تصمیم مسیری را شروع کردیم که 
هدایت  ساختمان  و  مسکن  سمت  به  را  سرمایه ها 
کرد، این امر تبعاتی نیز به دنبال داشت؛ چنان چه 
اگر امروز می بینید در طرح های توسعه عمران شهری 
از سد جمعیتی عبور کرده ایم، به این خاطر است که 

به فاکتورهای زیربنایی پای بند نبودیم.

شده  اعمال  تغییرات  با  مناطق  ارزیابی  مدل 
و  اعمال سلیقه  بدون  و  ،طبق شاخص های کمی 

مقایسه با مناطق دیگر انجام می شود.
کل  مدیر  لاری  موسوی  امتیاز؛  گزارش  به 
هماهنگی ، نظارت و پی گیری معاونت هماهنگی و 
امور مناطق شهرداری تهران در جلسه اختتامیه و 

جمع بندی نظارت ستادی 
هیات  حضور  با  که  یک  منطقه  شهرداری 
همراه و سید حمید موسوی شهردار این منطقه ، 
معاونان و مدیران منطقه برگزار شد با بیان مطلب 
ارزیابی  مدل  گذشته  سال  تا  داشت:  اظهار  فوق 
مناطق با شاخص های کیفی و سلیقه ای و مقایسه 
باسایر مناطق انجام می شد که نتایج صحیحی از 

همکاری  با  اساس  همین  بر  شد  نمی  حاصل  آن 
اداره کل ارزیابی اقدام به اجرای مدل ارزیابی کمی 
وهمه  نباشد  آن  در  اعمال  قابل  نظرات  تا  نمودیم 

موارد طبق عدد و ارقام سنجیده شود.
با عملکرد  این روش هرمنطقه  وی گفت: در 
و ویژگی های خود و برنامه اصلی شهرداری تهران 
و به صورت داخلی و بدون مقایسه با سایر مناطق 
و سازمان ها ارزیابی می شود.موسوی لاری نواحی 
را کوچکترین بخش مدیریتی شهرداری ها دانست 
و گفت: انتظار ما از نحوه نظارت شهرداران نواحی 
مدیران بسیار بالا است و باید آنها نظارت دقیق و 
مستمر در ناحیه داشته و از همه اتفاقات محدوده 

تحت مدیریت خود واقف و مطلع باشند.

نیز  یک  منطقه  شهردار  موسوی  حمید  سید 
خاطر  محوری  ناحیه  ستاد  تشکیل  به  اشاره  با 
نشان ساخت : این ستاد  احصاء همه نواقص را در 
سرلوحه کار خود خواهد داشت و همه مدیران امر 
با تعهد و تلاش مضاعف و روحیه جهادی دلسوزانه 
خوب  عملکرد  تا  بود  خواهند  مردم  گزار  خدمت 

ستاد الگویی کار آمد برای سایر مناطق باشد.
در  شده  مطرح  مردمی  مشکلات  از  یکی  وی 
به کمیسیون ماده ٧ و فضای  را مربوط  ملاقات ها 
باید با پی گیری های لازم از  سبز دانست و گفت: 
سازمان بوستان ها راهکار مناسبی برای این موضوع 
آید. بدست  تا رضایتمندی شهروندان  مطرح  شود 
های  طرح  اجرای  برای  مردمی  مشارکت  موسوی 

گفت:  و  دانست  موفقیت  کسب  لازمه  را  شهری 
شهروندان در بحث نگهداشت شهر با بودن در کنار 
مدیریت شهری می توانند تاثیر مناسبی در ساماندهی 
محل زندگی خود داشته باشند به طور مثال مناسب 
سازی گذرهای بن بست که خود شهروندان حاضر به 

اجرای آن هستند می تواند چهره شهر را تغییر دهد.
از  یکی  را  شهرداری  خیابان  ساماندهی  وی 
منطقه  شهری  مدیریت  جانبه  همه  عملکردهای 
خیابان  محور  ساماندهی  ستاد  گفت:  و  دانست 
شهرداری تشکیل شده تا زیباسازی، مناسب سازی 
و ساماندهی آن به طورتوام اجرا شود تا بتوان یک 
الگویی از کار مشترک چند معاونت را در یک معبر 

به نمایش گذاشت .

رئیس کمیته امداد امام خمینی )ره(، گفت: ربا در بانکداری فاصله 
گرفتن از زندگی اسلامی و اشراف گرایی بعضی از مدیران نیز موجب بعضی 

از مشکلات در سطح جامعه شده است.
پرویز فتاح در سخنرانی پیش از خطبه نماز جمعه تهران در جمع 
نمازگزاران ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدا و امام شهدا، اظهار داشت: 
١۴ اسفند سالروز تأسیس کمیته امداد در سال ۵٧ است که با ۴٠ سالگی 
پیروزی انقلاب اسلامی تقارن دارد.  وی خاطرنشان کرد: ما در کمیته 
امداد خادم مردم هستیم و تنها نهادیم که نام مقدس امام راحل را بر سر 
در خویش آراسته ایم.  رئیس سازمان کمیته امداد امام خمینی )ره(، گفت: 
سالروز تأسیس کمیته امداد امام خمینی )ره( را به تمامی مددکاران، 
امام )ره(  مددجویان و خیرین تبریک عرض می کنم و در عبارت های 
محرومین کسانی هستند که حقوق شان پایمال شده است و عدالت در 
خصوص آنها به درستی اجرایی نشده است. امام )ره( پایه های انقلاب 
اسلامی را بر دوش محرومان مستقر ساخته است و انقلاب اسلامی برای 
مستضعفان و پابرهنگان است. فتاح ادامه داد: تنها آنهایی تا آخر با خط 
امام )ره( هستند که طعم فقر را چشیده اند و پیرو زندگی امام )ره( و 
رهبر انقلاب هستند. وی یادآور شد: فشارها، تحریم ها، جنگ دفاع مقدس 
هشت ساله، خشکسالی، تورم، رکود، اجرای تصمیم های غلط اقتصادی و 
اجتماعی و ناکارآمدی مدیران در بعضی از سمت ها به حجم فقر افزوده 
است و آسیب های اجتماعی مانند طلاق، زندانی شدن سرپرست خانوار، 
حاشیه نشینی، افزایش هزینه های بالای درمان، حوادث طبیعی و تصادفات 
نیز موجب شده که افرادی فقیر شوند.  رئیس کمیته امداد امام خمینی 
)ره(، گفت: ربا در بانکداری فاصله گرفتن از زندگی اسلامی و اشراف گرایی 
بعضی از مدیران نیز موجب بعضی از مشکلات در سطح جامعه شده است 

و ما باید نگاه مان به تولید داخلی باشد و نگذاریم که واردات بر صادرات 
پیشی بگیرد که گلوگاه تولید فقر است. 

فتاح بیان داشت: با وجود محدودیت های فراوان مداوای فقر تولید 
شده است و درمان اصلی فقر در رشد اقتصادی و حفظ ارزش پول ملی 
و حمایت از تولید داخلی و کالای ایرانی و توجه به نیازمندان در رأس 
تمامی برنامه ها است. وی خاطرنشان کرد: در حال حاضر ۵ میلیون نفر 
تحت حمایت مستقیم و غیرمستقیم کمیته امداد هستند که یک میلیون 
نفر آنها زنان سرپرست خانوار، یک میلیون و ۴٠٠ هزار نفر سالمندان، 
١۵٠ هزار نفر یتیم، ۴۲ هزار بیمار صعب العلاج و ٣٠ هزار خانواده با 
سرپرست زندانی و مابقی آنها نیز دانشجویان و دانش آموزانی هستند که 
تحت پوشش کمیته امداد قرار گرفته اند. رئیس سازمان کمیته امداد امام 
خمینی )ره( با تأکید بر اینکه وظیفه ما فقرزدایی است، گفت: نقش مردم 
در این خصوص بسیار حائز اهمیت است، کمیته امداد و سازمان بهزیستی 
و همین طور مساجد در خدمت رسانی به محرومان همکاری می کند و 
مأموریت کمیته امداد برخاسته از ذات انقلاب اسلامی است و هر کسی 
که به نظام انقلاب اسلامی اعتقاد دارد و ارادتمند است یاری گر ما در 
کمیته امداد نیز خواهد بود. فتاح با تأکید بر اینکه خط کشی سیاسی در 
کمیته امداد جایی ندارد، گفت: اعتماد روزافزون مردم سرمایه ما است 
و اطلاع رسانی به موقع، شفاف سازی و ارائه صحیح خدمات بی منت به 

نیازمندان موجب شده است روز به روز تلاش مان را بیشتر کنیم. 
وی خاطرنشان کرد: در طی ١١ ماهه امسال ٣۵ درصد کمک مردم 
به کمیته امداد بیشتر شده است. ما امانتدار مردم هستیم و بنده به عنوان 
خادم و خدمتگزار اطمینان می دهم که امانت های مردم به درستی و در 

مسیری که نیت کردند به اهلش برسد.

رئیس سازمان کمیته امداد امام خمینی )ره( خاطرنشان کرد: کمک 
به معیشت، درمان، تهیه مسکن، تهیه جهیزیه، کمک به دانش آموزان 
روانشناسی،  مشاوره  غیره،  و  اجتماعی  تأمین  بیمه های  دانشجویان،  و 

سفرهای زیارتی و کمک های دوره ای از وظایف اصلی ما است.
فتاح گفت: در سال ۹٧ بیش از ٧ هزار میلیارد تومان کمک به 
معیشت صورت گرفته است، در بخش درمان ۵٠٠ میلیارد تومان، در 
بخش مسکن هزار میلیارد تومان، در بخش جهیزیه ١۵٠ میلیارد تومان، 
سوءتغذیه  رفع  بخش  در  تومان،  میلیارد   ١۲٠ دانشجویان  بخش  در 
کودکان ١۲٠ میلیارد تومان، حق بیمه های اجتماعی ۲٠٠ میلیارد تومان، 

در بخش سفرهای زیارتی ١۶٠ میلیارد تومان هزینه شده است.
وی افزود: تا پایان سال ۶٠ هزار جهیزیه تحویل خواهد شد و هزار 
میلیارد تومن وام ضروری به متقاضیان پرداخت می شود و ۲ هزار میلیارد 

تومان تا پایان سال ۹٧ به صد هزار نفر وام اشتغال پرداخت می شود.

این مراسم در آستانه سال جدید با حضور دو هزار کودک کار 
اجتماعی  های  مشارکت  و  خدمات  رفاه  سازمان  همت  به  خیابان  و 

شهرداری تهران برگزار شد.
به گزارش امتیاز، جشن بوی کاغذ رنگی برای کودکان کار و 
خیابان پایتخت با حضور برخی از اعضای شورای اسلامی شهر تهران، 
محمدرضا جوادی یگانه معاون اجتماعی و فرهنگی شهرداري تهران، 
مدیرعامل و معاونین سازمان رفاه خدمات و مشارکت های اجتماعی 

در مرکز همایش هاي برج میلاد برگزار شد.
سید نجم الدین محمدی، مدیرعامل این سازمان ضمن تبریک 
روز  یک  کردن  برای سپری  امیدواری  ابراز  و  سال جدید  پیشاپیش 
پر نشاط در این آیین اظهار داشت : یقینا بسیاری از شما نان آوران 
غافل  خواندنتان  درس  از  هرگز  اما  هستید؛  هایتان  خانواده  کوچک 

نشوید.
شماست؛  طبیعی  حق  سرگرمی  و  بازی  آموزش،   : افزود  وی 
آرزوی من است که در تمام مراحل زندگیتان موفق باشید و با تحصیل 
ایران  عزیزمان  کشور  به  و  گرفته  قرار  خود  مناسب  جایگاه  در  علم 

خدمت کنید.
محمدی با ابراز خرسندی از حضور در جمع این کودکان تصریح 
کرد : ما نیز در شهرداری تهران تلاش میکنیم تا ذره ای از سختی 

راه شما بکاهیم.
صدراعظم نوری عضو شورای اسلامی شهر تهران نیز با اشاره به 
اینکه این برنامه ها سبب ساز شادی کودکان است، بیان کرد: حضور 
در جمع این کودکان هر فردی را شگفت زده می کند، از اینکه در جمع 

این کودکان هستیم خرسندیم.
محمد مسلمی مجری و بازیگر حوزه کودکان نیز در این آیین 
ایران زمین  تمام  در  امیدوارم  و  است  خوبی  اتفاق  برنامه  این  گفت: 

شاهد این اتفاق خوب باشیم.
آزاده آل ایوب مجری تلویزیونی شبکه تهران نیز در این آیین از 
شور و نشاط کودکان کار و خیابان در جشن کودک ابراز خرسندی 
کرد و گفت: از اینکه بچه های کار را در چنین جمع صمیمانه ای می 

بینم، خوشحالم.
فرزین  فرزاد  و  ایوب  آل  آزاده  مسلمی،  محمد  است  گفتنی 
را  این جشن  کودکان،  این  برای  مفرح  و  شاد  های  برنامه  اجرای  با 

برایشان خاطره انگیز کردند.

رئیس سازمان حج و زیارت تشریح کرد؛
آخرین برنامه ریزی های حج ۹۸ و 

عتبات نوروزی
رئیس سازمان حج و زیارت آخرین اقدامات 
و   ۹۸ تمتع  حج  با  ارتباط  در  گرفته  صورت 

سفرهای نوروزی عتبات عالیات را تشریح کرد.
و  حج  سازمان  رئیس  رشیدیان  علی رضا 
و  ستادی  مدیران  کاربردی  نشست  در  زیارت 
مقام  نمایندگی  حوزه های  نمایندگان  و  استانی 
معظم رهبری در امور حج و زیارت در استان ها، 
جهت  لازم  هماهنگی های  موضوع  خصوص  در 
تبریک  با  نوروزی،  عتبات  و  ثبت نام حج  شروع 
تشریح  به  )س(  فاطمه  حضرت  ولادت  ایام 
عتبات  برای  زیارت  و  حج  سازمان  برنامه های 
حج  همچنین  و  نوروز  ایام  در  به ویژه  عالیات 

تمتع ۹۸ پرداخت.
زیارت خدمت رسانی  و  رئیس سازمان حج 
و خادمی حجاج و زائران اهل بیت )ع( را توفیق 
بزرگی دانست و تأکید کرد: افتخار خادمی حجاج 
شغل محسوب نمی شود بلکه فرصتی بی نظیری 
است که توفیق آن از سوی خداوند متعال مهیا 
شده و همه باید قدردان آن با تلاش برای ارتقای 
کیفیت خدمات در راستای رضایت زائران باشیم.
وی اضافه کرد: سازمان حج و زیارت در اجرا 
به عنوان وکیل زائران و حجاج محسوب می شود 
بنابراین باید حتی در خدمات ارائه شده از سوی 
دستگاه های همکار نظارت و اهتمام کافی برای 

خدمات رسانی مطلوب را داشته باشد.
حجاج  از  ثبت نام  کار  اینکه  بابیان  وی 
حج تمتع ۹۸ از روز جمعه دهم اسفندماه آغاز 
می شود، گفت: تلاش های فراوانی برای مدیریت 
قیمت حج ١۴۴٠ انجام گرفت و خوشبختانه این 
و  جمهوری  محترم  ریاست  حمایت  با  زحمات 
معاون محترم اول رئیس جمهور و ریاست شورای 
عالی حج و زیارت و اعمال سیاست های انقباضی 
با حمایت نماینده محترم، ولی فقیه در امور حج 
و زیارت و همراهی همگان به بار نشست تا حج 
آینده را ان شاء الله باقیمت مناسبی برگزار کنیم.
رشیدیان در خصوص نام نویسی از متقاضیان 
اسفندماه  از روز دهم  حج تمتع ۹۸ توضیح داد: 
دارندگان فیش های ثبت نامی تا روز ٣٠ بهمن ماه 
اعزام به حج  برای  نام نویسی  تا  ۸۵ فرصت دارند 
آینده را به مدت پنج روز انجام دهند که بعدازآن 
اولویت بعدی تا ١۵ اسفندماه ۸۵ تا مرحله تکمیل 
و  حج  سازمان  رئیس  شد.  خواهد  اعلام  ظرفیت 
زیارت در ادامه به موضوع عتبات و به ویژه سفرهای 
نوروزی عتبات اشاره کرد و افزود: در سازمان حج 
شرکت های  و  دفاتر  و  شمسا  شرکت  زیارت،  و 
استانی همه تلاش می کنیم که زمینه و ظرفیت 
فراهم  مشتاق  مردم  همه  برای  را  عتبات  زیارت 
زیارت  به  تمایل  که  قشرهایی  همه  یعنی  آوریم 
کنند.  عزیمت  سفر  این  به  بتوانند  دارند،  عتبات 
رشیدیان توضیح داد: ما خود را خادم حجاج و زوار 
از رضایت خداوند رضایت حجاج  بعد  می دانیم و 
برخوردار  بالایی  بسیار  اهمیت  از  ما  برای  زوار  و 
است؛ تمامی دست اندرکاران سازمان حج و زیارت، 
شمسا و فعالان فرهنگی و اجرایی باید در جهت 
کسب رضایت حجاج و زائران عزیز اهتمام داشته و 

گام های عملی و اجرایی بردارند. 

معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان 
مطرح کرد؛

پرداخت ۱۵ هزار میلیارد تومان وام 
ازدواج در سال جاری

جوانان  و  ورزش  وزارت  جوانان  امور  معاون 
ازدواج  وام  تومان  میلیارد  هزار  امسال ١۵  گفت: 
پرداخت کردیم و برای سال آینده دولت متعهد به 

پرداخت ٣٠ هزار میلیارد تومان وام ازدواج است.
ساماندهی  معاون  تندگویان  مهدی  محمد 
امور جوانان وزارت ورزش و جوانان، در حاشیه 
دوره توانمندسازی سمن ها در حوزه کسب و کار 
رودبار  شیرکوه  روستای  در  که  کشور  روستایی 
کارآفرینی  خانه  دبیر  عنوان  به  گیلان  گفت: 
به  رشت  امیدواریم  و  است  شده  انتخاب  کشور 

عنوان پایتخت کارآفرینی جوانان کشور شود
وی با بیان اینکه دوره مذکور تاکنون برای 
حدود یک هزار نفر اشتغال مستقیم ایجاد کرده 
است، گفت: این میزان اشتغال از طریق پرداخت 
صورت  امید  کارآفرینی  صندوق  از  تسهیلات 

گرفته است.
وی با بیان اینکه به اعضای تشکل تسهیلات 
درصد   ۴ با سود  تومان  میلیون  یکصد  تا سقف 
توانمندسازی  کرد:  اظهار  شود،  می  پرداخت 
سمن ها در حوزه کسب و کار برای نخستین بار 

توسط وزارت ورزش و جوانان اجرایی می شود.
معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان 
ادامه داد: این وزارتخانه عهده دار ایجاد اشتغال 
وزارت  را  آن  مسئولیت  و  نیست  جوانان  برای 
اما  دارد،  عهده  بر  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون، 
ورود  یاریگر  عنوان  به  جوانان  و  ورزش  وزارت 
کرده و موفق بوده است و امیدواریم سال آینده 
تسهیلات افزایش پیدا کرده و به صورت قانونمند 

و تخصصی در شبکه ها توزیع شود.
و  ایجاد  دنبال  به  اینکه  بیان  با  تندگویان 
رونق اشتغال جوانان هستیم، گفت: خوشبختانه 
طی دو سال گذشته بودجه ستادی وزارت ورزش 
و جوانان افزایش داشته و برای سال ۹۸ یکصد 
رشد  که  است  شده  بینی  پیش  تومام  میلیارد 
برای  اعتبار  این  اما  دهد،  می  نشان  را  برابر  دو 
نفر  میلیون  در حوره جوانان که ۲۶  کار کردن 
از جمعیت کشور را تشکیل می دهند کم است.

وی از سایر وزارتخانه ها خواست در حوزه 
یادآور  و  بردارند  تری  محکم  های  قدم  اشتغال 
شد: امسال ١۴٠ میلیارد تومان تسهیلات بانکی 
در حوزه کسب و کار جوانان پرداخت کردیم و 
به  آینده  سال  در  تسهیلات  مجموع  امیدواریم 

٣۸٠ میلیارد تومان برسد.
معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان 
اعتبارات  جوانان  حوزه  در  کرد:  خاطرنشان 
متعددی از جمله وام ازدواج وجود دارد و امسال 
١۵ هزار میلیارد تومان وام به یک میلیون زوج 
پرداخت کردیم لذا برای سال آینده افزایش ٣٠ 
میلیون تومانی خواهیم داشت و دولت متعهد به 
پرداخت ٣٠ هزار میلیارد تومان وام ازدواج است.

پیام تسلیت مدیرعامل سازمان به 
مناسبت درگذشت دکتر حسن شیخ 
الاسلامی ایثارگر بزرگ اهدای خون
 از او هستیم و به سوی او باز می گردیم.

محمد  سید  دکتر  ایثار  عرصه  مرد  بزرگ 
حسن شیخ الاسلامی به رحمت حق شتافتند.

روان  بهشتی  درگذشت  امتیاز؛  گزارش  به 
دکتر سید محمد حسن شیخ الاسلامی، متخصص 
فوق تخصص  و تشریحی،  بالینی  آسیب شناسی 
که  جهان  خون  اهدای  پدر  و  خون  انتقال  طب 
ضایعه  داشت،  را  خون  اهدای  دفعات  بیشترین 
بزرگی است. آن جناب  در طول سال های عمر با 
برکت خود، بیش از ۲٠٠ مرتبه به بیماران نیازمند 
خون اهدا کردند. براي این جانب که از نزدیک با 
روحیه ایثارگری آن شادروان آشنا بودم، در گذشت 
تاثر و تألم انگیز ایشان بسیار سخت است. مصیبت 
علمي  جامعه  و  شان  محترم  خانواده  به  را  وارده 
کشور تسلیت مي گویم و برای ایشان علو درجات را 

از درگاه حضرت خداوند مهربان آرزومندم.
دکتر علي اکبر پورفتح اله
مدیر عامل سازمان انتقال خون ایران

منطقه ۱۵ برای اهالی خیابان خاوران و نفیس
بهره برداری از تونل جمع آوری 

آبهای سطحی در محله مینابی
چهل و ششمین پروژه شهرداری منطقه ١۵ 
در محله مینابی و تقاطع خیابان خاوران شنبه ١١ 

اسفند افتتاح می شود.
به گزارش امتیاز، محمدی شهردار منطقه با 
اعلام این خبر گفت: این مراسم با حضور شهردار 
تهران برای افتتاح ۴ پروژه معاونت فنی و عمرانی 
شهرداری تهران برگزار می شود  و در آن پروژه 
تونل جمع آوري آبهاي سطحي خیابانهاي خاوران 
و نفیس نیز قرار دارد. وی افزود: با افتتاح این تونل، 
انهار روباز جمع آوری خواهند شد و معابر این محله  
امکان تعریض پیدا می کنند و درواقع فعالیت های 
عمرانی جدیدی در این محله اتفاق می افتد. به 
است  ۴کیلومتر  پروژه  کل  طول  محمدی  گفته 
که ١.۹٣٠ کیلومتر آن در منطقه ١۵ و الباقي در 
محدوده منطقه ١۴ قرار دارد. شهردار منطقه درباره 
ابعاد فنی این پروژه افزود:  این تونل با اقطار ١۸٠٠ ، 
١۶٠٠ ، ١۲٠٠ ، ١٠٠٠ به روش لوله گذاري به اجرا 
پروژه  احداث  این گزارش،  براساس  درآمده است. 
تونل جمع آوري آبهاي سطحي خیابانهاي خاوران 
و نفیس ۲۵٠ میلیارد ریال هزینه برای شهرداری 

تهران دربرداشته است.

با استفاده از دوربین های کنترل ترافیک انجام می شود؛
برخورد جدی پلیس با تخلفات 

مخدوشی پلاک
رئیس مرکز کنترل ترافیک پلیس راهور تهران 
گفت: فراموش نکنیم پنج شنبه های اسفند ماه طرح 
ترافیک و طرح زوج و فرد اجرا خواهد شد و پلیس 
با خودروهایی که پلاکشان مخدوش است به شدت 
برخورد می کند.سرهنگ محمد رازقی رئیس مرکز 
کنترل ترافیک پلیس راهور تهران  در تشریح این 
خبر اظهار کرد: با اجرای طرح برخورد با مخدوشی 
پلاک، پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ با 
خودروهای متخلف برخورد خواهد کرد. وی افزود: 
با استفاده از دوربین های کنترل ترافیک و حضور 
عوامل پلیس راهنمایی و رانندگی در مبادی ورود 
به محدوده طرح ترافیک و حضور در سطح شهر، با 
رانندگانی که پلاک خود را پوشانده، مخدوش کرده  
و پشت شیشه قرار داده اند، برخوردی برابر با قانون 

و مقررات خواهد شد.

رئیس سازمان تعزیرات:
رصد و تنظیم بازار جدی تر می شود

رئیس سازمان تعزیرات گفت: تلاش ها برای 
مشکلات  رفع  راستای  در  بازار  تنظیم  و  رصد 
انصاری  جمال  شود  تقویت  باید  مردم  معیشتی 
ادارات حراست های  در همایش سراسری روسای 
سازمان تعزیرات حکومتی گفت: آغاز دهه پنجاه 
انقلاب ایجاب می کند که بیانیه رهبر معظم انقلاب 
)مدظله العالی( خصوصاً در حوزه وظایف سازمان و 
طهارت اقتصادی نصب العین اقدامات ما باشد. وی 
افزود: چابک سازی سازمان تعزیرات باید در ساختار 
و تفکر بدنه نیروی انسانی سازمانی انجام گیرد تا 
موجب حرکت به سمت حل مشکلات سازمان شود 
و این چابکی و حرکت رو به جلوی سازمانی نیازمند 
برنامه ریزی همه عوامل درون سازمانی  و  تلاش 
است. رئیس سازمان تعزیرات تاکید کرد: مجموعه 
از  با پیشگیری  حراست در هر سازمانی می تواند 
اهداف  پیشبرد  در  موثری  بسیار  نقش  آسیب ها 
از  انتظار  کرد:  تصریح  باشد.وی  داشته  سازمانی 
حراست های سازمان تعزیرات، آرمان خواهی مطابق 
فرامین شرع و قانون نظام جمهوری اسلامی است 
و حراست ها باید نقش مراقبتی انجام دهند و در 

بهبود نقش سازمان موثر عمل کنند.

اولتیماتوم تعزیرات به شرکت های 
هواپیمایی

برخورد  از  تهران  استان  تعزیرات  مدیرکل 
جدی با شرکت های هواپیمایی متخلف درزمینهٔ 

فروش بلیت های مسافرتی خبر داد.
تعزیرات  مدیرکل  اسفنانی  محمدعلی 
اظهار کرد: طی جلساتی  تهران  استان  حکومتی 
کشور  هواپیمایی  شرکت های  مدیران  با  که 
داشتیم، این نکته اعلام شد که آزادسازی قیمت 
به معنی رهاسازی آن نیست. وی  بلیت هواپیما 
باید یک سقف  بلیت هواپیما  برای فروش  افزود: 
قیمتی مشخصی توسط مدیران هواپیمایی کشور 
بلیت  قیمت گذاری،  آن  اساس  بر  تا  شود  اعلام 
ما  اینکه  بابیان  برسد.اسفنانی  فروش  به  هواپیما 
بر پروازهای چارتری تمرکز و نظارت کافی داریم، 
تصریح کرد: مشکلی دراین باره وجود ندارد، مگر 
کند.  پیدا  تغییر  روند  خاص  شرایط  در  آن که 
تصریح  تهران  استان  تعزیرات حکومتی  مدیرکل 
کرد: همچنین تمهیدات لازم برای نظارت و کنترل 
عملکرد فروش بلیت مسافرتی در ناوگان حمل ونقل 
ریلی و جاده ای اندیشیده شده است و در صورت 
دریافت هرگونه گزارشی از سوی شهروندان مبنی 
بر وجود تخلفات در این حوزه ازجمله گران فروشی، 

با متخلفان برخورد خواهد شد.
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